
Pöytäkirja 9/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 9/2023, 27.2.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Hupimestari Samuel Hautamäki

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

AYY:n hallituskummi Ene Rönkkö, poistui kohdassa 6.6.

Hallituksen hyvinvointi-/virkistysvastaava Zorro

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:01.

Myönnettiin henkilölle Ene Rönkkö läsnäolo- sekä
puheoikeus.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Heidi Joronen
ja Aino Silvennoinen.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

Siirryttiin kohtaan 8.

5. Ilmoitusasiat ja posti

Ei postia.

Yrityssuhdevastaavalle saapunut kanakortti Amos Rexistä.
Zoomista kuuluu koronaa, oireet tällä hetkellä
siedettävät. Viime viikko on sujunut rennosti.
Luottavaisilla fiiliksillä tulevasta vuodesta. Viikko on
alkanut työhaastattelukutsulla. SIKin
kulukorvaushakemusta täytelty. Hallituksen
hyvinvointi-/virkistysvastaava Zorro on tervehtynyt ja
saapunut kokoukseen. Ollut intensiivistä ja kiireistä,
eduskuntavaaleja odotellessa. Muutto ollut raskasta.
Vuoden alun fiilikset on olleet “huhhuh” ja “pöh”. Vähän
enemmän jaksamista kuin viime viikolla.
Hammaslääketieteen vujuilta palauduttu koulun pariin.
Fiilis on hurjistunut ja harkitaan kurssin droppaamista.
Vuoden alun fiilis on “aikamoinen”. Tyytyväisin mielin.

6. Sektorit

6.1. Hallinto
Puheenjohtaja: Tällä viikolla viimeistellään
toimintasuunnitelma ja talousarvio valmiiksi.
Vuosikokous kutsutaan koolle tiistaina 7.3. Neuvoston
kokouksessa puhuttiin jäsenrekistereistä (ks. erillinen
kokouskohta), kulkuluvista ja nettisivupalveluista.

Rahastonhoitaja: Yllättäviä siirtovelkoja pohdittu.

6.2. Yhteisö
Yhteisövastaava: Ei kuulumisia.



6.3. Viestintä
Sihteeri-tiedottaja: Toimintasuunnitelma viestinnän
osalta kirjoitettu. Uusi viikkis ilmestyi tänään
kaikkiin kanaviin. Jääräkummin kanssa yritetään sopia
uutta tapaamisaikaa. Nettisivuille päivitetty
ajankohtaiset tietosuojaselosteet ja Paperia mainostettu
Killan IG:ssä.

Päätoimittaja: Toimintasuunnitelma valmis, jääräkummin
kanssa tapaaminen sovittu. Paperin taitto etenee, pieni
viive aikataulussa.

6.4. Yrityssuhteet
Yrityssuhdevastaava: Viime viikko sujui mukavasti, kun
allekirjoitettiin kolmas Foundation -sopimus Vitrea Oy:n
kanssa. He ovat ensimmäistä kertaa mukana Foundationina.
Paperin mainoksien osalta näyttää myös paremmalta -
viime viikon hiihtoloma lienee vaikuttanut vastausten
määrään. Ensimmäisten mainosten tulisi saapua tällä
viikolla.

Tällä viikolla luvassa vielä Swecon kanssa neuvottelut
mahdollisesta tiiviimmästä yhteistyöstä. A-insinööreihin
otettu yhteyttä Laskiaisriehassa esitetyn toiveen
perusteella ja heidän kanssaan on sovittu tapaaminen,
jolloin keskustellaan erilaisista yhteistyömuodoista
Arkkitehtikillan kanssa.

Toimintasuunnitelman pitäisi olla valmis yrityssuhteiden
osalta!

Keskusteltiin arkkitehtiopiskelijoiden mahdollisuudesta
kirjoittaa Arkkitehtiuutisiin. Mahdollisuus on mainittu
Killan ja SAFA:n välisessä sopimuksessa.

6.5. Tapahtumat
Hupimestarit: Väärinymmärrettyjen sitsien sekä
NuDExAKxGRR -aamusitsien osalta suunnittelu aloitettu.
r-AK-AS tulossa ensi viikolla. Prodekon ja
Arkkitehtikillan Megazonen AK:n kiintiöstä 7 paikkaa on
jaossa Raadille, loput paikat täytetään prodekolaisilla,
mikäli AK:n kiintiö ei tule täyteen.

6.6. Uudet opiskelijat



Maisterimestari: Ei kuulumisia.

Fuksikapteenit: Fuksiopaskuluja pohdittu, nousseet
painokulut hirvittävät hieman. FTMK-kämppiä kierrelty
sunnuntaina rauhallisissa merkeissä, tulevana
keskiviikkona luvassa kipparikoulutus.
Toimintasuunnitelma viittä vaille valmis.

Ene Rönkkö poistui ajassa 18.50

6.7. Tilat
Tila- ja Majavastaava: Toimintasuunnitelmaa tehty
eteenpäin.

6.8. Edunvalvonta
Opintovastaava: Ei kuulumisia.

7. Talous

Hallitus hyväksyi seuraavat laskut ja kulukorvaukset:

Laskut:

Siirtovelat:
Eesti Arhitektuurikeskus MTU 408,00 €
Tailored tour for Linnahall 11.11.2022

Kulukorvaukset:

Hallinto:
Bertta Jouhki 31,50 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus Mesta ry.

Yhteisö:
Eliel Kytömäki 34,77 €
Kulukorvaus: Laskiaisriehan ajokkikuluja

Mai Multimäki 8,64 €
Kulukorvaus: Kiltapäiväkerhotarjoilut

8. AYY-hallituskummin vierailu

Arkkitehtikillan AYY-hallituskummi Ene Rönkkö kertoi
AYY:n ajankohtaisista kuulumisista. Hallitus otti
tiedoksi hallituskummin roolin ja tuen hallitukselle.



Siirryttiin kohtaan 5.

9. Killan jäsenrekisteri

AYY lopettaa jäsenrekisteripalveluiden ylläpitämisen
tämän lukukauden lopussa. Esitettiin suositus uuden
jäsenrekisteripalvelun käyttöönotosta Wappuun mennessä.
Killalla on tällä hetkellä käytössä AYY:n ylläpitämä
jäsenrekisteripalvelu, jonka kautta on voinut liittyä
Killan jäseneksi lukukausittain.

AYY suosittelee jäsenrekisterin siirtämistä KideAppiin
järjestöille, joissa on yli 500 jäsentä, sillä KideApp
on ilmainen AYY:n alaisille järjestöille. Killalla on
tili KideAppissa, jonka kautta on hoidettu tapahtumien
ilmoittautumisia ja osallistujamaksuja. AYY pyrkii
järjestämään järjestöille infoa kevään aikana
jäsenrekisterin siirtämisestä KideAppiin.

Esitys: Arkkitehtikillan jäsenrekisteri siirretään
KideAppiin Wappuun mennessä.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

10. Uudet jäsenet

Ei uusia jäsenhakemuksia.

11. Vuosijuhlaedustukset

Ei uusia vuosijuhlakutsuja.

12. Muut esille tulevat asiat

Hallitus keskusteli viikon 11 kokousajankohdasta, sillä
hallitus on vakiokokousaikana Megazonessa. Sovittiin
hallituksen kokouksen päiväksi keskiviikko 15.3. klo
18.00. Viikon 13 kokous päätettiin pitää
vakiokokousaikaan, mutta otettiin tiedoksi
MAIK-risteily. Ensi viikon keskiviikkona hallituksella
on yhteislähtö Esa Saarisen luennolle. Keskusteltiin
lyhyesti tulevasta hallituksen kämppäkierroksesta.

13. Kokouksen päättäminen



Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.17.

Allekirjoitukset

____________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Heidi Joronen

___________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Aino Silvennoinen

__________________________ _____________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki Sihteeri-tiedottaja Moby
Siivonen


